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Zapisnik sa redovne sednice Skupštine Teniskog saveza Srbije, održane 23.12.2013. godine u 

prostorijama hotela Crowne Plaza Beograd, sa početkom u 12 časova. 

 

 

 

*Predsednik Skupštine Vuk Jeremić otvara sednicu: 

 

 

Predlažem da se pre zvaničnog početka sednice Skupštine izvrši izbor radnih tela skupštine i to: 

verifikacione komisije, zapisničara i 2 overivača zapisnika 

 

- Za članove verifikacione komisije predlažem: Erić Milivoja, Čonkić Milana, Vasiljević 

Dejana, 

- Za overivače zapisnika predlažem:Aleksandar Jakšić, Dušan Milojković 

- Za zapisničara predlažem: pravnog savetnika TSS, advokata Predraga Avramovića 

 

*Stavljam na glasanje predlog odluke o izboru radnih tela Skupštine. 

 

          Članovi radnih tela izabrani jednoglasno. . 

 

 

Pozivam verifikacionu komisiju da utvrdi broj prisutnih delegata i broj glasova koje nose. 

 

*Molim verifikacionu komisiju da podnese izveštaj o broju prisutnih delegata i broju glasova. 

 

Broj glasova je 777 bodova, od ukupno 1109 glasa, koliko imaju svi članovi Skupštine. 

 

*Predlažem da Skupština usvoji izveštaj verifikacione komisije. 

 

Izveštaj je usvojen jednoglasno. 

 

 

 

 

Nakon što se iz izveštaja verifikacione komisije utvrdi postojanje kvoruma za rad i odlučivanje 

Skupštine TSS, predlažem da se pristupi radu na sednici  po sledećem  

 

Dnevnom redu : 

 

 

1. Usvajanje zapisnika sa sednice Skupštine  TSS održane dana 24.11.2011. godine   

 

      2. Podnošenje i usvajanje izveštaja o radu TSS u 2012. godini 

 

           - finansijski izveštaj 

           - izveštaj Nadzornog odbora 

           - izveštaj Takmičarskog odbora 

           - izveštaj Stručnog odbora 

           - izveštaj Sudijskog odbora 
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           - izveštaj Trenerskog odbora 

           - izveštaj Antidoping odbora 

          

 

    3. Usvajanje budžeta za 2013. godinu 

 

    4. Izbor revizora 

 

    6. Razno                                                                                               

 

 

 

   

PRVA TAČKA 

 

Usvajanje Zapisnika sa prethodne sednice. 

Predsedavajući pita da li postoje primedbe na zapisnik. 

Budući da nije bilo primedbi na zapisnik stavlja se na usvajanje. 

Zapisnik usvojen jednoglasno. 

 

DRUGA TAČKA 

 

Usvajanje izveštaja o radu u 2012 godini. 

Predsedavajući predčaže da se izveštaji ne čitaju, jer je bilo vremena da se oni razmotre. 

Svi se slažu. 

Predsedavajući poziva članove skupštine na diskusiju o izveštajima. 

Izveštaji usvojeni jednoglasno. 

 

 

TREĆA TAČKA 

 

Usvajanje budžeta za 2013. Godinu. 

Niko nema komentara na predloženi budžet za 2013. Godinu. 

Budžet je stavljen na glasanje. Usvojen je jednoglasno, sa jednim uzdržanim glasom. 

 

ČETVRTA TAČKA 

 

Izbor revizora za 2013. Godinu 

Predsedavajući predlaže da Delloite tush bude revizor u 2013. Godini. 

Odluka je usvojena jednoglasno, sa jednim uzdržanim glasom. 

 

RAZNO 

 

Pod tačkom razno, predsedavajući se obraća članovima skupštine, osvrćući se na svoj dosadašnji 

rad u ove dve godine. 

Ističe da je izabran jednoglasno krajem 2011. Godine. Ističe da je u svom mandatu uspeo da 

pomogne pribavljanju sredstava za rad TSS, i to pre svega kroz sponzorska sredstva. 

Manje od 6 meseci nakon izbora u TSS, održani su izbori na svim nivoima, i promenjena je vlast u 

RS.Ističe da je u međuvremenu imenovan i za predsednika Skupštine UN. Ističe da se trudio da 

predstavlja TSS na najbolji mogući način. Ističe da je za njegovog predsedavanja UN usvojena 
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rezolucija o međunarodnom danu sporta. Ističe da je to veliki uspeh, i to na inicijativu RS. Ističe da 

je Novak Đoković, kao najbolji sportista sveta, doneo taj rezultat o određivanju dana sporta. 

Ističe da je ekonomska situacija u zemlji jako teška, i da se ona oseća i u oblasti sporta.Ističe da 

smatra da je u svetlu novih okolnosti, treba sagledati da li je potrebno i da se mi promenimo. 

Ističe da iako se nalazi na polovini svog mandata, predlaže da se 28. Januara 2014. Godine održi 

vanredna izborna sednica Skupštine. Ističe da je trebalo da se članovi skupštine nađu i pogledaju, i 

da se nađe dogovor koji je u interesa svih. Ističe da će biti spreman da pomogne novom 

rukovodstvu na svaki način. Ističe i da će se povući sa mesta predsednika TSS, ukoliko za to postoji 

raspoloženje članova TSS. 

Ističe da predsednik TSS mora imati podršku članova TSS, i podršku države. 

Milan Jerinkić ističe da smatra da je odluka mudra i da podržava predlog. 

Dušan Grujić ističe da je odlučio da dođe i da želi da kaže svoje mišljenje. Ističe da ima zamerke na 

rad TSS. Ističe da smatra da celokupan UO mora da se povuče. Ističe da je razočaran jer mu je 

Jeremić dao obećanje da će smeniti ljude u TSS. Ističe da što se tiče finansija Jeremić doneo najviše 

para u kasu TSS, ali i da je dopustio da doživi fijasko jer nije bilo kvoruma za skupštinu u junu. 

Ističe da su lobirani klubovi da bi došli na sednicu.Ističe da smatra da 28. Januara neće biti 

kvoruma. Ističe da Jeremića i njegov rad ceni, ali da treba da bude siguran da to ne bi mogao da 

uradi bez Novaka Đokovića. Ističe da Novak 3 godine nije došao u TSS. Ističe da bi zamolio 

Jeremića, da ceo UO podnese ostavku, i da se biraju novi ljudi. Ističe da Jeremić nije želeo da dođe 

u Partizan da vidi šta je urađeno u Savezu. Ističe da bi želeo da Jeremić traži ostavku čitavog UO. 

 

Jeremić ističe da mu je žao što ovde nema više članova UO, i dva podpredsednika Skupštine. Ističe 

da Statut definiše ovlašćena Predsednika Skupštine. Ističe da bi se moglo na sledećoj sednici 

raspravljati i o smanjenju broja članova UO (izmene statuta), i kako bi UO trebalo da bude 

struktuiran, i kakva su ovlašćenja Predsednika TSS. Ističe da nije želeo da izlazi iz svojih 

ovlašćenja i da se trudio da pomogne u pribavljanju sredstava. Ističe da veruje da smatra da se 

moglo raditi bolje. Ističe da novi predsednik Skupštine može da predloži ili ne predloži novi UO. 

 

Saša iz Ćuprija ističe da Čeda Šoškić nije problem jer je od retkih koji dolaze na posao. Ističe da 

smatra da je Vuk Jeremić radio dobro, i da UO radi dobro.  

 

Radmilo Armenulić uzima reč, ističe da je dugo u TSS, i ističe da smatra da je Dušan Grujić u 

pravu kada kaže da ne veruje da će biti kvoruma za rad u Januaru, i da predloži da se nakon 

skupštine dogovore promene. 

Branko Miljković ističe da se slaže sa kritikama Dušana Grujića, i da smatra da niko od prisutnih 

nije dostojan uspeha sportista. Ističe da podnosi ostavku na mesto člana UO. 

 

Luka Vujević uzima reč, i ističe da je činjenica da nešto škripi, i da predlaže da se izabere radna 

grupa za pripremu skupštine za 28. Januar.  

 

Branko Miljković ističe da čitav UO traba da podnese ostavku.   

 

Neša Puzić ističe da pozdravlja sve prisutne, i da se ne slaže sa formiranjem nikakve radne grupe.  

Dušan Grujić ističe da zna da je Jeremić diplomata, i da smatra da Toplica Spasojević treba da 

podnese ostavku.  

 

Dragan Savić ističe da pozdravlja prisutne, i da su svi organi i odbori preobimni. 
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Predsedavajući stavlja na glasanje ostavku člana UO Srđana Muškatirovića i Branka Miljkovića. 

 

Odluka usvojena 68 glasova uzdržanih. 

 

Božidar Opačić uzima reč i ističe da ima primedbu na broj glasova jer glasovi nisu u redu. Ističe da 

klubovi dobijaju turnire preko veze, i da su glasovi klubova falsifikovani. Ističe da se slaže sa 

gospodinom Savićem u pogledu toga da se mora podržati takmičarski tenis. Ističe da mu je računat  

jedan glas manje. Pita da li Toplica Spasojević zna koliko je takmičarski tenis u opadanju. 

 

Vuk Jeremić komentariše i ističe da su brojevi na Skupštini uvek škakljivi, i ističe da je potrebno da 

se članovi skupštine opredele na izborima, i to jedinstvenom podrškom svih klubova. 

 

Goran Bubanj ističe da se došlo na pitanje strategija razvoja TSS, i da radne grupe već postoje, i da 

treba zauzeti stav o budućnosti Saveza. Ističe da bi trebalo više vremena pokloniti izveštajima o 

radu TSS. Ističe da se nemeštaju glasovi.  

 

Milan Jerinkić ističe da bi trebalo rasčistiti broj bodova svakog kluba, ističe da bi neko trebalo da 

vodi celokupan izborni proces, i da se ima čista situacija o broju klubova. 

 

Miloš Dedić ističe da mu je krivo što se nipodaštavaju svi mladi igrači, i ističe da se značajno 

pomaže teniskom sportu od strane TSS (finansiranje igrača, finansiranje futuresa).  

 

Vojkan Mitić ističe da smatra da su diskusije dobronamerne, i da su hitne mere neophodne. Ističe da 

je saglasan sa Vukom Jeremićem da na miran način dođe do tranzicije. Ističe da smatra da bi Vuk 

Jeremić trebalo da izvrši konsultacije i da na sledećoj Skupštini dođe do promena. Ističe da je mesec 

dana kratak period za proveru glasova, izmene Statuta i sl, i da bi najkasnije do početka februara 

trebalo sprovesti Skupštinu. 

 

Aleksandar Mojsejev ističe da su prazne stolice na UO stalno, i da želi da da komentar. Ističe da su 

4 člana UO predstavnici klubova, a 15 članova iz privrede. Ističe da UO nije mogao da funkcioniše. 

Ističe da rad TSS nije nikako mogao biti dobar. Ističe da smatra da je neophodno smanjiti broj 

članova UO,  i da treba dati veću zastupljenost klubovima. Takođe smatra da bi trebalo da postoje 

uslovi koliko novca je neophodno da pribavi svaki član UO. Ističe da članovi UO nisu ispunili 

finansijska očekivanja, jer nisu pribavili dovoljno novčanih sredstava. 

 

Srđan Đoković uzima reč i ističe da nije Novaka i njegovih kolega ne bi bilo ni sredstava za mlade 

igrače. Takođe, ističe da je Jeremić došao na funkciju predsednika TSS kompromisom. Ističe da na 

skupštini u januaru 2011. Godine, članovi Skupštine nisu uvažili zahtev najuspešnijih igrača. Ističe 

da je kompromos trebalo da dovede do zamene članova UO, da UO nije doneo nikakav novac, i da 

je sramota da UO neće da ode. Ističe da je istina da Novak već godinama nije ušao u svoj Savez, i 

da neće ni ući ukoliko se nešto u TSS ne promeni. Ističe da je Family  Sport kupio licencu za teniski 

turnir, i da je organizovao turnir jako uspešno, ali da mi nemamo tenisku publiku, već samo 

Novakovu publiku. Ističe da zbog svega toga nije bilo moguće izdržati takav odnos naroda prema 

uspehu naših tenisera. Budući da država nije htela da se uključi u rad turnira, morali smo da 

prodamo licencu za turnir  za manji iznos od one cene koja plaćena da bi se licenca kupila. Ističe da 

je ovo poslednaj prilika, i da bi trebalo doneti promene, jer je UO vlada koji donosi pare, a koliko 

treba para odlučuje stručna komisija. Ističe da predsednik UO treba da donese najmanje 300 hiljada 

evra, a članovi najmanje po 100 hiljada evra. Ističe da će se za par meseci igrati za opstanak u 

svetskoj grupi u Kovilovu. Ističe da moli članove Skupštine da više ne daju podršku UO, i da je 
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skandalozno da nije napravljen teniski centar. Ističe da želi da delegati shvate da je poslednji minut 

do 12. 

Dušan Grujić ističe da treba krenuti od temelja, i da neki ne bi trebalo da govore o Novaku 

Đokoviću i Bojani Jovanovski. Ističe da neki ljudi koji nemaju dostojanstva  moraju da odu sami. 

Ističe da ima pravo da kaže zato što je 25 godina u sportu, i da je Novak ponikao u njegovom klubu. 

Ističe da se bave mahinacijama koje je izmislio sportski direktor Aleksandar Bolić, počasni 

predsednik Slobodan Živojinović i sl. Ističe da se ne treba svađati. Ističe da je bio u kabinetu kod 

Jeremića najmanje 20 puta, i da je Jeremić tražio da ga podrže. Ističe da je Jeremić dozvolio da se 

pare nemilice troše.Ističe da jedino ko radi su zaposleni koji ne primaju platu. Ističe da se kuća 

pravi od temelja, i da treba izabrati nove mlade ljude koji treba da rade u interesu TSS. 

 

Vuk Jeremić u završnoj reči ističe da  se zahvaljuje na diskusijama, i da ostaje pri stavu da je 

neophodna izborna Skupština, i da ne želi da se to ostavlja za posle. Ističe da nije u prilici da 

kordinira dogovor oko toga ko će da ga nasledi, jer će biti na službenim putovanjima širom sveta. 

Ističe da smatra da to mora biti neki čovek koji će imati podršku države. Ističe da postoji kandidat 

za to mesto, i da je to kandidat države. Svako ko ima podrškiu države imaće i podršku Vuka 

Jeremića.Ističe da nije bio konsultovan ni obavešten o tome. Što se tiče NTC ističe da je imao 

najbolju volju za to, i da je imao zemlju u Vojvodini, ali da se UO sa tim nije saglasio. Smatra da 

NTC mora biti prioritet. Ističe da je ponosan na uspeh u takmičarskom sportu.  

 

Još jednom se zahvaljuje i ističe da se nada da će do 28. Januara 2014 biti nađen razum i konsenzus. 

Sednica je zatvorena u 14.50. časova. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisničar                                                                                   Predsednik Skupštine TSS 

 

Predrag Avramović                                                                              Vuk Jeremić 

 

 

 

 

Overivači zapisnika 

 

 

Aleksandar Jakšić  __________________________ 

  

 

Dušan Milojković   __________________________ 
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